

**Notice of Change to Conditions of Lease of Safe Deposit Locker (For Individual and Joint Lessees), effective 11 September 2017**

To enhance your understanding of the services provided to you, please note that the following amendments will be made to the Conditions of Lease of Safe Deposit Locker effective from 11 September 2017:

	<b>Conditions of Lease of Safe Deposit Locker (Individual)</b>	<b>Conditions of Lease of Safe Deposit Locker (Joint Lessees)</b>
Clause	8	10
Updated clause	<p>You are responsible for the use of the Safe Deposit Locker. You should use the Safe Deposit Locker for depositing valuables and other property subject to any applicable law. In particular, <u>you must ensure that the Safe Deposit Locker does not contain firearms, illegal drugs or any other items which are associated with illegal activity or possession of which is prohibited by law.</u> You should not use and should not permit any Deputy to use the Safe Deposit Locker for any <u>illegal or unlawful purpose or for the storage of</u> any item or matter that is explosive, inflammable, liquid, dangerous, illegal, <u>corrosive</u> or, in our reasonable opinion, is or is likely to become a nuisance <u>to us or other Safe Deposit Locker users</u> (collectively, "Prohibited Items"). <u>You undertake to keep us fully indemnified against all actions, proceedings, claims, damages, losses and costs which we may suffer, incur or sustain as a result of or in connection with any breach on your part of this condition or any other terms or conditions herein contained or of the Regulations.</u></p>	
Clause	9	11
Updated clause	<p>If we <u>have reasonable suspicion that the Safe Deposit Locker contains any Prohibited Item or is being used for any unlawful purpose or otherwise in contravention of any of the terms and conditions herein or any of the Regulations, we may call upon you or your Deputy to immediately open the Safe Deposit Locker for inspection. Should you or your Deputy fail to open the Safe Deposit Locker as required, we have the right to do the following (or any of them) without prior notice to you or your Deputy or obtaining your or your Deputy's consent, and we will not be liable to you:</u></p> <p>(a) <u>break open the Safe Deposit Locker and deal with or dispose of any Prohibited Item in any manner as we consider appropriate;</u></p> <p>(b) recover from you any reasonable cost and expenses incurred by us in disposing of that Prohibited Item; and</p> <p>(c) exercise any other right we may have in law or under any agreement.</p>	

Please note that the above amendments shall be binding on you if you continue to use your Safe Deposit Locker on or after 11 September 2017. If you decline to accept the amendments, you have the right to terminate the lease of your Safe Deposit Locker in accordance with the relevant clause of the existing Conditions of Lease of Safe Deposit Locker before the effective date.

If you wish to terminate the lease of your Safe Deposit Locker, please visit our Safe Deposits Locker branches. Should you have any queries, please contact us at branches or call our customer service hotlines stated below:

HSBC Premier customers	: (852) 2233 3322
HSBC Advance customers	: (852) 2748 8333
Other customers	: (852) 2233 3000

If there is any discrepancy between the English and Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.

7 August 2017

**保管箱租賃契約（適用於個人及聯名承租人）的修改通知，  
由2017年9月11日起生效**

為提升閣下對保管箱租賃服務的了解，請注意，以下有關修訂的條款及細則將由2017年9月11日起生效：

	保管箱租賃契約(個人)	保管箱租賃契約(聯名承租人)
條款	8	10
修訂條款	<p>閣下須為使用保管箱承擔責任。閣下須在任何適用法律的規限下，使用保管箱存放貴重財物及其他財物。特別注意，<u>閣下須確保保管箱內不存放槍械、違禁藥物或任何與非法活動或財產有關之物品。閣下不應使用亦不應容許任何代理人使用保管箱作任何非法用途或存放任何具爆炸性、易燃、液體、具危險性、非法、具腐蝕性，或本行合理認為對本行或其他保管箱租用者構成或可能構成滋擾或妨害的項目或物品（「禁制物品」）。倘若閣下違反本條款，或本法規或有關規條內所載之任何其他條款或條件，閣下承諾就本行可能蒙受、涉及或出現之一切法律訴訟、索償、損失、虧損及費用作出全數賠償。</u></p>	
條款	9	11
修訂條款	<p>如本行有合理懷疑保管箱內存放任何禁制物品或該箱被作為不法用途或其使用有違反本法規或任何有關規條時，本行可隨時要求閣下或閣下的任何代理人立即開箱檢查。如不照辦，本行有權採取下列（或其中任何一項）行動，而無須事先通知閣下或閣下的任何代理人或獲取閣下或閣下的任何代理人同意，亦無須向閣下負責：</p> <p>(a) 以本行認為適當的任何方式<u>鑿開該保管箱及處理箱內物件或處置任何禁制物品</u>；</p> <p>(b) 向閣下追收為處置該禁制物品而招致的任何合理成本及開支；及</p> <p>(c) 行使任何由法律或任何協議賦予本行的其他權利。</p>	

請注意，如閣下在2017年9月11日或之後繼續使用保管箱，上述修訂將對您具有約束力。如閣下不接納上述修訂，閣下有權在生效日前根據適用於使用您現有的保管箱租賃契約中有關條款終止租賃服務。

倘若閣下欲終止租賃保管箱服務，請前往保管箱分行。如閣下有任何查詢，請前往分行或致電以下客戶服務熱線與我們聯絡：

滙豐卓越理財客戶：(852) 2233 3322

滙豐運籌理財客戶：(852) 2748 8333

其他客戶：(852) 2233 3000

本通知中英文版本如有歧義，概以英文本為準。

2017年8月7日